



Hello everyone,

The Jamboree Committee has elected me as its new speaker, so I would like to take this opportunity to introduce myself and the committee to you.

On the one hand, the Jamboree Committee has the task of creating, supplementing and updating the Jamboree Guidelines.

On the other hand, it should be a point of contact to which clubs organizing or wanting to organize a Jamboree can turn asking their questions and receiving appropriate support.

My task as speaker of this committee will be to act as a bridge between EAASDC on the one hand and ECTA on the other.

My objective is to ensure that every club that is interested in organizing a jamboree gets the necessary advice and expertise to transform an idea into reality.

So just get in touch with me if you have any questions about organizing a jamboree.

But now I've forgotten to introduce myself:

My name is Markus Gensberger, I've been an active square dancer for over

Jamboree Committee

Spokesman:
Markus Gensberger

E-Mail: jamboree@eaasdc.eu

Hallo zusammen,

das Jamboree Komitee hat mich zu seinem neuen Sprecher gewählt, und daher möchte ich die Chance nutzen, uns als Komitee und mich euch vorzustellen.

Das Jamboree Komitee hat zum einen die Aufgabe die Jamboree Guidelines zu erstellen, zu ergänzen und zu aktualisieren.

Zum anderen soll es eine Anlaufstelle sein, an die sich Clubs, die ein Jamboree ausrichten oder ausrichten wollen, wenden können, um dort ihre Fragen zu stellen und entsprechenden Support zu erhalten.

Meine Aufgabe als Sprecher dieses Gremiums sehe ich darin, die Verbindung zwischen EAASDC auf der einen und ECTA auf der anderen Seite zu sein.

Mein Ziel ist es, dass jeder Club, der sich für die Ausrichtung eines Jamborees interessiert und sich damit beschäftigt, die dafür notwendige Beratung und Expertise erhält, damit aus einer Idee Realität werden kann.

Sprecht mich daher einfach an, wenn ihr Fragen zum Thema Jamboree habt.

Jetzt habe ich aber doch glatt vergessen mich vorzustellen:

Mein Name ist Markus Gensberger, ich bin seit über dreißig Jahren aktiver Square

thirty years, and I am also a caller for two clubs in my hometown of Munich.

In the past, I have helped organize several jamborees, as my clubs have brought the one or other jamboree to Munich from time to time in recent years. I would like to contribute the experience I have learned from this to the work of the Jamboree Committee in order to help ensure that more Jamborees take place each year and that we can also grant Jamborees in the years to come.

Based on this ambition, I would be happy to receive your input and any opportunity to talk to you and your clubs.

Dancer, und dazu Caller für zwei Clubs in meiner Heimatstadt München.

In der Vergangenheit habe ich bereits an einigen Jamborees als Organisator mitgewirkt, da meine Clubs in den letzten Jahren immer wieder mal das eine oder andere Jamboree nach München geholt haben. Die daraus gewonnenen Erfahrungen möchte ich in die Arbeit des Jamboree Komitees einbringen, um dabei zu helfen, dass wieder mehr Jamborees im Jahr stattfinden und wir auch für Folgejahre Jamborees vergeben werden können.

Basierend auf dieser Zielsetzung freue ich mich über jeden Input und jede Gelegenheit, mit euch und euren Clubs ins Gespräch zu kommen.

